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DATA: 15/12/2022      LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET  i PRESENCIAL      HORA: 21.30h 

 

Assistents:  Ruth Bes (Comissió Extraescolars); Raquel González i Patri Cruz (Comissió de 

Festes); Andrea Ardèvol i Sandra Miras (Comissió de Comunicació); Alba Navalon 

(Vicepresidenta); Lara Roman (Tresoreia); Claudia Sust (comissió de Biblioteca), Marina 

Rocabert i Chío Villa (Comissió d’Educació), Irene Virgil (comissió Famílies nouvingudes), Gisela 

Ojea (Comissió d’equipaments) i Pati Salarich  (Secretària). 

SECRETARIA 

Aprovació de l’acta anterior 

PRESIDENTA 

La María comenta que la reunió de la Junta amb l’equip directiu es farà el 16 de gener a les 

18h. Els punts que es volen comentar són els següents:  

- Instagram 

- Voluntaris 

- La comunicació amb la Comissió de Nouvinguts  

- Tema fotografies 

- Comissió eco-saludables 

La María explica que el proper dilluns 19 de de desembre ens reunirem amb la Mara per fer-

nos traspàs de la coordinació i establir pautes ja que a partir del gener la Mara ja no portarà la 

coordinació, ho farem des de l’AFA.   

També explica que l’Ajuntament ha convocat una reunió l’11 de gener a les 9:30, es pregunta 

si algú podria anar ja que a les de la Junta de moment no ens podem organitzar per assistir-hi. 

Assistirà la Sandra Bonet. 

Finalment, comenta que el 25 de gener a les 19h hi haurà una altra reunió a l’Ajuntament 

arrel de que l’Ajuntament ha sol·licitat una subvenció a la Diputació de Barcelona per a 

treballar sobre les polítiques locals d’infància i adolescència (PLIA).  Es pregunta qui pot anar. 

Assistirà la Ruth Bes.  
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COMISSIÓ DE MENJADOR 

La Maria comenta els punts de la comissió: 

1. S'han fet totes les visites de menjador amb les famílies. En general ha anat molt bé, només 

destacar dos aspectes que han creat més desconcert per part de les famílies: 

 - Quan hi ha un canvi de menú no es notifica i han demanat si es podria avisar via delegats.  

- Vàries famílies de I3 han demanat explícitament que no s'ofereixi sucre amb el iogurt. La 

Mara ha demanat que família per família la truquin i li ho comuniquin. (Aquests dos punts es 

comentaran a la propera reunió de la comissió).  

2. Pròxima reunió de la comissió de menjador dia: 13 de gener a les 15h (presencial a l'escola). 

3. S'està recopilant els documents signats d'autorització de drets d'imatge d'algunes famílies 

per poder publicar les fotos de les visites a IG.  

4. Ja està llesta l'enquesta de satisfacció que s'enviarà a famílies que van assistir a les visites la 

setmana que ve (per donar marge amb l'enquesta de la comissió de famílies nouvingudes).  

5. Ens ha escrit l'empresa ECOMENJA per reunir-nos la setmana que ve o ja després de Festes. 

Pendent de confirmar després de comentar-ho a la Junta. 

TRESORERIA 

La Lara comenta que ens han concedit la subvenció i agraeix especialment a la Ruth i a la 

Montse la tasca que van fer per la seva experiència i ajuda a l’hora de sol·licitar la subvenció.  

La Lara s’ha encarregat d’anar a comprar els torrons que l’AFA aporta a l’escola per a que els 

infants se’ls mengin els últims dies.  

La Maria comenta de que s’hauria d’enviar un recordatori des de TPV a les famílies que encara 

no han pagat la quota de socis.  
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COMISSIÓ D’EXTRAESCOLARS 

La Ruth comenta que pel que fa a les observacions les reprendran de cara al gener. De 

moment de les que s’estan fent a l’Olivera no tenim feedback. La Maria ho parlarà amb la 

presidenta de l’AFA de l’Olivera. 

Demà hi haurà jornada de portes obertes de l’activitat de la Piscina de Vilassar.  

COMISSIÓ DE BIBLIOTECA 

La Claudia explica que avui ha tornat a haver-hi sessió de contacontes (la 2na) i es fa una 

valoració positiva tot i que un pare ha arribat tard i això ha fet que els alumnes del grup en 

qüestió hagin hagut d’esperar. Les monitores ja tenien els infants preparats dins l’aula. Per 

sort una altra mami contacontes els ha anat a explicar un conte quan ha acabat amb el seu 

grup.  

Les famílies surten molt contentes de l’escola quan venen a fer de contacontes.  

 

COMISSIÓ D’EDUCACIÓ  

La Chío ens informa que ahir es va enviar la infografia a les famílies de la regla dels 4 regals.  

La Chío comenta que del taller de sexualitat i de Mindfulness de moment no pot aportar 

informació de moment perquè hi estan treballant.  

La Chío explica que s’han inscrit a “tomando conciencia Schools” i que els infants de 5è 

començaran aquest taller al gener. 

Finalment, comenta que el 24 de gener està agendada la xerrada als infants del síndrome de 

treacher collins. 

COMISSIÓ DE COMUNICACIÓ 

La Sandra comenta que ens enviaran les diferents postals de Nadal que estan acabant 

d’elaborar (Escola i famílies) per a que votem. Les més votades són les que s’enviaran. 

S’acorda que s’enviaran el 20 de desembre. 
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FAMÍLIES NOUVINGUDES 

La Irene comenta que s’ha enviat l’enquesta, però de moment no hi ha gaire participació. S’ha 

enviat un recordatori a les famílies per animar-les a participar.  

COMISSIÓ FESTES 

La Raquel comenta que ja van muntar l’arbre de Nadal i el van decorar. Pel que fa a la 

decoració del Concert de Nadal, l’Elena els hi va comentar que L’Olivera ho deixarà tot muntat 

pel que fa al guarniment de la fàbrica.  

La Raquel explica que ella i la Patri van assistir a una reunió de Carnestoltes a Vilassar de Mar, 

ja que van rebre un correu informat d’aquesta reunió, van arribar quan la reunió estava 

començada. Han rebut tota la informació, la rua serà el 18 de febrer en el cas de pluja seria 

l’endemà, ens podem apuntar fins el dia 9 de febrer, hi ha 5 premis. Es comenta que no veiem 

massa clar el fet de participar en aquesta rua de Vilassar per tot el que comporta. També, està 

pendent reunir-se properament amb l’AFA de l’Olivera per parlar del tema de la rua a Cabrils.  

 

     María Goya          Pati Salarich 

Presidenta de l’AFA     Secretària de l’AFA 
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